

Protokoll vårmöte 2026-05-28

- Kl: 17:47
- Möte: Vårmöte för verksamhetsår 2025/2026
- Kallelse: Bifogad.
- Plats: Sal EL53 i EDIT-huset, Chalmers

Närvarande:

Alfred Dahlin
Émile Almroth
Adrian Stray [SA6STA]
Hanna Dzafic
Julia Fryklind [SA6JFD]

Lukas Fosse
Michal Dzialak [SA6SUS]
Love Sunesson
Tintin Axelsson

David Prytz Arcombe
Victor Tollbom [SA6VAT]
Alexander Liebsch [SA6LIB]
Emil Karlsson
Daniils Poseluks

Hanna Kron [SA6HNK] (t.o.m. § 16)
Simon Skogsberg (f.o.m. § 10)
Niklas Engström (f.o.m. § 9)
Adrian Wireklint [SA6WIR] (t.o.m. § 16)

Aditya Goturu [SA6GOT] (t.o.m. § 16)
Albin Svensson [SA6GAE] (t.o.m. § 16)
Oskar Tornevall [SA6TRN] (f.o.m. § 8, t.o.m. § 16)
Victor Leijonberger [SA6VLB] (t.o.m. § 16)

§ 1. Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 17:47 av Agnes Eriksson [SA6DOG]

§ 2. Val av justeringspersoner tillika rösträknare

Adrian Stray [SA6STA] nominerar sig själv till justeringsperson tillika rösträknare.

Love Sunesson nominerar Tintin Axelsson till justeringsperson tillika rösträknare.
Tintin Axelsson accepterar nomineringen.

Mötet beslutar med tydlig majoritet [Beslut kl. 17:48]

att välja Adrian Stray [SA6STA] och Tintin Axelsson som justeringspersoner tillika rösträknare

§ 3. Mötets stadgeenliga utlysande samt beslutsmässighet

Mötet skickades ut på föreningens mejllista samt Discord-kanal i tid. Dock sattes kallelse ej upp på skrubbdörren, ett misstag från styrets sida.

Mötet beslutar med tydlig majoritet, trots detta [Beslut kl. 17:49]

att mötet är stadgeenligt och beslutsmässigt

§ 4. Närvarorätt och yttranderätt för gästade

Mötet har inga gästade.

§ 5. Val av mötesordförande och mötessekreterare

Agnes Eriksson [SA6DOG] nominerar sig själv till mötesordförande och Xenia Lööv [SA6NYA] till mötessekreterare. Xenia Lööv [SA6NYA] accepterar nomineringen.

Mötet beslutar

[Beslut kl. 17:51]

att välja in Agnes Eriksson [SA6DOG] till mötesordförande

att välja in Xenia Lööv [SA6NYA] till mötessekreterare

§ 6. Fastställande av dagordning

Mötet beslutar

[Beslut kl. 17:52]

att godta dagordningen som skriven i kallelsen

§ 7. Föregående mötesprotokoll och uppföljning av beslut

Det föregående protokollet presenteras av Agnes Eriksson [SA6DOG].

De propositionerna gällande stadgeändringarna bifalls av mötet och har även godkänts av kåren.

- Motionen *Teknologsnurra* har köpts in och går att snurra på.
- 3D-printern Core-1 från motionen *Kärna ett* har köpts in och har printat cirka fem kilogram filament.
- Det nya oscilloskopet från motionen *Köksskåp* har köpts in, men det gamla har inte lobotomerats än.
- Motionen *Portabel luftkonditionering* gick ej igenom, styrelsen har inte heller hört någonting från Chalmers gällande situationen men fler mejl ska skickas.
- Motionen *Det eländiga skruvtvingsbandgapet* gick igenom men har ej än köpts in, förhoppningsvis sker köpet innan juni-juli.
- 3D-scannern från motionen *Punktmoln istället för huvudvärk* har köpts in och brukats väl.
- Motionen *kylsskåp [sic]* gick igenom men har ej än köpts in, men ett har hittats och kan hämtas inom kort.
- Motionen *You spin me right round* har köpts in och monterats, men mer arbete med mjukvaran behövs.

§ 8. Ekonomisk redovisning och uppdatering

Alexander Liebsch [SA6LIB] presenterar föreningens ekonomi och budget i en fin powerpoint. Föreningen har för tillfället 402 t.kr, vi hade 347 t.kr i räkneskapårets början, med en beräknad ökning på +3% finns 44 t.kr. kvar att spendera. Några mindre inköp finns kvar att köpa innan räkneskapårets slut: fika ska köpas under sommarn, vissa programvaror behöver förnyas, utgifter till städdagen. En intäkt på 8 t.kr. från mottagningen kommer att komma in men det är oklart om den kommer innan eller efter räkneskapårets slut. En oförutsedd avgift kom in på c.a. 5 t.kr för att akut byta ut vajrar för master.

En motionsbudget på 30 t.kr. rekommenderas. Den totala summan av alla inkomna motioner till mötet beräknas ligga på 25 t.kr.

§ 9. Fastställande av medlemsavgift

Mötet beslutar enhälligt

[Beslut kl. 18:07]

att behålla medlemsavgiften på 100 kr

§ 10. Fastställande av budget

Alexander Liebsch [SA6LIB] presenterar den föreslagna budgeten, som finns bifogad till detta dokument.

Ändrade utgifter:

- Bankkostnader +700 kr (2300 kr → 3000 kr)
- Kaffe +300 kr (3500 kr → 3800 kr)
- Aspning +1000 kr (2000 kr → 3000 kr)
- Arbetskläder +1200 kr (3500 kr → 4700 kr)
- Radiobudget +2000 kr (7500 kr → 9500 kr)

Ändrade intäkter:

- Tjänster: +3000 kr (3000 kr → 6000 kr)
- Auktion: +2000 kr (155 t.kr → 157 t.kr)
- Medlemsavgifter: +1000 kr (18 t.kr → 19 t.kr)
- Skrotförsäljning: +3000 kr (0 kr → 3000 kr)

Mötet beslutar enhälligt

[Beslut kl. 18:15]

att fastlå den föreslagna budgeten för verksamhetsår 2026-2027

§ 11. Val av styrelse för verksamhetsåret 2026/-27

Valberedningen, bestående av Tintin Axelsson och Michal Dzialak [SA6SUS], presenterar sitt förslag för nya styrelsen, bestående av

- Gustav Wikström som ordförande
- Julia Fryklind [SA6JFD] som vice ordförande
- Daniils Poseluks som kassör
- Victor Leijonberger [SA6VLB] som materialförvaltare
- Max Hambræus [SA6MXH] som sekreterare

Alla nominerade godtar sin nominering. Ingen annan nominerar sig själv. De nominerade presenterar sig själva:

- Gustav Wikström har varit på ETA länge, och gillar att driva saker. Hans första val var att vara vice ordförande, men accepterar också rollen som ordförande.
- Julia Fryklind [SA6JFD] fick bra intryck under mottagningen, tycker om att projekta och vara kreativ, har många ideer för saker på föreningen att fixa och förbättra och tycker att fika är viktigt. Hennes första val var att sitta som ordförande, men accepterar också rollen som vice ordförande.
- Daniils Poseluks har inte varit på ETA lika mycket som de andra, men tycker om att projekta. Han kollar ofta sitt egna bankkonto och tycker därför han skulle vara en bra kassör.
- Victor Leijonberger [SA6VLB] är nybliven radioamatör och vill få igång radiohörnan lite mer. Han hänger på ETA mycket.
- Max Hambræus [SA6MXH] har varit på ETA en hel del. Han tycker om att skriva ihop saker och tycker att ETA är en bra förening.

Oskar Tornevall [SA6TRN] frågar de nominerade vilka andra åtaganden de kommer ha nästa år, särskilt under auktionen. Gustav Wikström är medlem i Chalmers Aero Team men kommer bara arbeta med rekrytering. Julia Fryklind [SA6JFD] och Daniils Poseluks har ingenting som kommer ta tid under auktionen och Julia Fryklind [SA6JFD] anser sig kunna planera tid väl. Victor Leijonberger [SA6VLB] har lite extrajobb men är flexibel under auktionstiden. Max Hambræus [SA6MXH] sitter i wEbmästeriet men tror inte det kommer ta mycket tid från ETA:s arbete.

Aditya Goturu [SA6GOT] frågar de nominerade om de vill hjälpa med radiokursen. De vill sprida information och göra posters.

Xenia Lööv [SA6NYA] frågar Julia Fryklind [SA6JFD] om det kommer finnas veganskt fika, det kommer det göra.

Alla nominerade lämnar rummet, varpå en i taget går in och får bli ställda frågor privat. Efter detta röstas varje nominerad individuellt:

Mötet beslutar enhälligt för ETA:s verksamhetsår 2026-2027 [Beslut kl. 19:56]

att tillsätta Gustav Wikström () som ordförande

att tillsätta Daniils Poseluks () som kassör

att tillsätta Gustav Wikström som firmatecknare

att tillsätta Daniils Poseluks som firmatecknare

att tillsätta Victor Leijonberger [SA6VLB] som materialförvaltare

att tillsätta Max Hambræus [SA6MXH] som sekreterare

att tillsätta Julia Fryklind [SA6JFD] som vice ordförande

§ 12. Val av auktionskommitté för verksamhetsåret 2026/-27

Valberedningen nominerar Alexander Liebsch [SA6LIB], Victor Tollbom [SA6VAT] och Harald Janhäll till auktionskommitté. De godtar sina nomineringar. Alexander Liebsch [SA6LIB] nominerar Agnes Eriksson [SA6DOG], hon godtar nomineringen. Alexander Liebsch [SA6LIB] nominerar även Michal Dzialak [SA6SUS] och Tintin Axelsson, Max Hambræus [SA6MXH] nominerar Alfred Dahlin, de alla avslår sina nomineringar.

Då Agnes Eriksson [SA6DOG] behöver lämna rummet under diskussion behövs en temporär mötesordförande. Émile Almroth nominerar sig själv.

Mötet beslutar [Beslut kl. 20:05]

att tillsätta Émile Almroth till temporär mötesordförande tills nästa punkt

Mötet frågar den föreslagna auktionskommittén hur de vill fördela ansvar. Agnes Eriksson [SA6DOG] vill, utöver att arrangera auktionen, mest driva sorteringar och hämtningar, och vill helst undvika mejlkontakt. Victor Tollbom [SA6VAT] kan svara på mejl, gillar att köra och att dra i logistik. Alexander Liebsch [SA6LIB] kan inte köra men kan sköta kontorsarbete, Harald Janhäll gillar att sparka på folk och se till att saker blir gjort. Alla utom Alexander Liebsch [SA6LIB] har B-körkort.

Mötet frågar även auktionskommittén vad för andra åtaganden de kommer ha utöver föreningsarbetet. Victor Tollbom [SA6VAT] kommer jobba fram tills auktionen men jobbar skift och är flexibel under kontorstid. Agnes Eriksson [SA6DOG] har endast plugg utöver auktionsarbetet, men är inte beredd att skippa allt för många föreläsningar. Både

Alexander Liebsch [SA6LIB] och Harald Janhäll kan lägga hur mycket tid som helst på auktionsarbete.

Alla nominerade lämnar rummet för diskussion för sluten diskussion och beslut.

Mötet beslutar

[Beslut kl. 20:32]

att tillsätta Alexander Liebsch [SA6LIB], Victor Tollbom [SA6VAT], Harald Janhäll samt Agnes Eriksson [SA6DOG] till auktionskommittén 2026-2027

Då denna punkt är slut återtar Agnes Eriksson [SA6DOG] nu rollen som mötesordförande.

§ 13. Val av revisor

Tintin Axelsson nominerar Alexander Liebsch [SA6LIB] som godtar nomineringen. Victor Tollbom [SA6VAT] nominerar David Prytz Arcombe som ej godtar nomineringen. Oskar Tornevall [SA6TRN] nominerar sig själv. Alexander Liebsch [SA6LIB] nominerar Lukas Fosse som ej godtar nomineringen.

Mötet frågar de nominerade vad deras planer kommande år är samt vilken erfarenhet de har med revision tidigare. Oskar Tornevall [SA6TRN] kommer vara kvar och plugga nästa år, sedan arbeta året därefter. Han har ingen tidigare erfarenhet med revision men lär sig gärna. Alexander Liebsch [SA6LIB] kommer plugga åtminstone båda kommande år. Han har jobbat nära David Prytz Arcombe med både kassörarbete och revisorarbete tidigare.

Mötet diskuterar huruvida auktionskommittéskap går emot ¶ 11:2 i föreningens stadgar, "Föreningens revisor får ej ha annan befattning inom ETA, [...]", då auktionskommittén inte är en definierad roll inom föreningen enligt stadgarna. Mötet kommer till slutsatsen att likt hur Chalmers Studentkår arbetar så är en sådan roll inte någonting som går emot att få vara revisor.

Oskar Tornevall [SA6TRN] och Alexander Liebsch [SA6LIB] lämnar rummet för diskussion.

Mötet beslutar enhälligt

[Beslut kl. 20:58]

att tillsätta Alexander Liebsch [SA6LIB] som revisor för verksamhetsår 2026-2027

§ 14. Bordlagda motioner samt propositioner

Det finns inga bordlagda motioner samt propositioner från föregående möte.

§ 15. Propositioner

Det har inte kommit in några propositioner till detta möte.

§ 16. Motioner

Motionärerna presenterar kort var och sin motion, varpå röstning om ordningen av motionerna sker. Under denna röstning pausas mötet kl. 21:05 för att äta middag, varpå mötet återupptas kl. 22:14.

Alla motioner och ändringsyrkanden finns bifogade till detta dokument

Kallebolens räddningspatrull

Tintin Axelsson och Michal Dzialak [SA6SUS] presenterar motionen *Kallebolens räddningspatrull*, för ambitioner att ha en parabolantenn som klarar X-band. Paraboldisken "Kajsabolen" från förrådet tänks ersätta den nuvarande disken, och då den nya disken är gjord av metall istället för glasfiber förväntas den både prestera mycket bättre och hålla längre. Materiel för att byta disken beräknas bli 4000 kr.

Mötet frågar om bucklor på Kajsabolen, motionärerna svarar att det finns några små lokala bucklor men att det viktiga är att disken i det stora hela är parabolformad.

Mötet beslutar

[Beslut kl. 22:26]

att bifalla motionen *Kallebolens räddningspatrull*

Det suger att suga

Motionärerna Julia Fryklind [SA6JFD] och Michal Dzialak [SA6SUS] presenterar motionen *Det suger att suga*, om att köpa in en Metcal MFR-1350 avlödningstation samt munstycken för ETA:s lödhörna. Motionärerna förklarar att denna motion ersätter en tidigare version av motionen om att köpa en JBC CS-2F lödstation för c.a. 6000kr mer, men att motionen ändrades till en Metcal då JBC:n hade sprängt motionsbudgeten.

Victor Tollbom [SA6VAT] lämnar in ett ändringsyrkande om att gå tillbaka till den tidigare motionen och köpa in en JBC CS-2F istället för en Metcal MFR-1350. Mötet diskuterar länge och väl vilken avlödningstation som är bäst för föreningen.

Mötet beslutar

[Beslut kl. 22:40]

att ej bifalla ändringsyrkandet

att bifalla motionen *Det suger att suga* i sitt ursprungliga skick

Förr när det fanns börr

Motionärerna Tintin Axelsson och Michal Dzialak [SA6SUS] framför motionen i diktform. Mötet applåderar.

Xenia Lööv [SA6NYA] frågar motionärerna vilken storlek av borrhål som är motionärernas favorit. Tintin Axelsson svarar 3.3 mm, Michal Dzialak [SA6SUS] 6.7 mm.

Alfred Dahlin berättar att han skulle borrhåla en gång och att det var svårt att hitta rätt borrhål till hålet.

Mötet beslutar

[Beslut kl. 22:45]

att bifalla motionen *Förr när det fanns börr*

Blommor och bin

Motionären Simon Skogsberg presenterar motionen *Blommor och bin*, om att köpa in fler blommor till föreningen för 1500 kr.

Mötet diskuterar huruvida växterna kommer tas hand om väl, vart plats finns att ställa växterna, hur många växter som är rimligt att ha, samt huruvida några av växterna kan vara örter som Harald Janhäll kan ha på sin pasta så den ser lite mindre deprimerande ut.

Love Sunesson, Agnes Eriksson [SA6DOG] och Simon Skogsberg lämnar in var sitt ändringsyrkande om att öka motionsbudgeten med 6000, till 1000, och till 3210 kr respektive. Love Sunesson och Agnes Eriksson [SA6DOG] drar tillbaka sina ändringsyrkanden.

Mötet beslutar

[Beslut kl. 23:11]

att bifalla ändringsyrkandet att öka motionsbudgeten till 3210 kr

att bifalla motionen *Blommor och bin* med ändringsyrkandet

Varmare kamera

Motionären Victor Tollbom [SA6VAT] presenterar motionen *Varmare kamera*, om att köpa in en ny värmekamera till föreningen. Den föreslagna kameran kommer inte från USA, så exportrestriktionerna om bildhastighet gäller inte.

Mötet beslutar

[Beslut kl. 23:21]

att bifalla motionen *Varmare kamera*

Hörigare lurar

Då motionären Victor Leijonberger [SA6VLB] har lämnat mötet presenterar istället Agnes Eriksson [SA6DOG] motionen *Hörigare lurar*, om att köpa in nya trådade hörlurar till radiohörnan. Agnes Eriksson [SA6DOG] lovar att om motionen går igenom kommer hon skaffa ett QSO efter mötet.

Mötet beslutar

[Beslut kl. 23:24]

att bifalla motionen #motion[Hörigare lurar]

Den är så jävla söt

Motionärerna Tintin Axelsson och Michal Dzialak [SA6SUS] presenterar motionen *Den är så jävla söt*, om att köpa in en ny mindre lödplatta till lödhörnan.

Love Sunesson frågar motionärerna ifall lödplattan kan benchmarkas med en Billys panpizza.

Mötet beslutar

[Beslut kl. 23:28]

att bifalla motionen *Den är så jävla söt*

Nu detta... detta är pod racing

Motionärerna Tintin Axelsson och Michal Dzialak [SA6SUS] presenterar motionen *Nu detta... detta är pod racing*, om att köpa in poddar till föreningens logikanalysator för att kunna använda dess mönstergenerator.

Mötet beslutar

[Beslut kl. 23:34]

att bifalla motionen *Nu detta... detta är pod racing*

§ 17. Övriga frågor

Émile Almroth frågar sig själv när ETA:s fixardag kommer vara, och svarar att den är den 15:e juni.

§ 18. Mötets avslutande

Mötet avslutas 23:38 av Agnes Eriksson [SA6DOG].

Underskrifter

Agnes Eriksson

Mötesordförande

Xenia Lööv

Mötessekreterare

Adrian Stray

Justeringsperson tillika rösträknare

Tintin Axelsson

Justeringsperson tillika rösträknare

Émile Almroth

Temporär mötesordförande